
Møte Hana FAU

Sted: Hana skole

Dato: 05.01.23

Tilstede:
1a: Kenneth Skog
1b: Kjetil Vasbø
2a: Astrid Iren Kalvik
2b:   Roar Nygård
3a: Karen Bakke Haga
3b:
4a: Kjetil Buer
4b: Trine Grøtteland
5a:
5b: Elisabeth Andersen
6a: Christel Dahl
6b: Åshild Løvik (vara)
7a:
7b: Mette Wathne
SFO:

Atle Sømme

Referent: Trine Grøtteland

Neste møte: 2.2.2023, kl 19:30

19/2022-23 Orientering fra skoleledelsen ved Rektor, Atle Sømme

Endel sykefravær - rektor sender ut generell info.

Rask gjennomgang av foreldreundersøkelse:
- Ble sendt til begge foresatte i år, men vil gå tilbake til bare å sende til en

foresatt neste år
- God svarprosent
- Ganske like resultat som tidligere år, og ca på nivå med Sandnes

generelt.
- Mer i dybden neste FAU når svarene kan sammenstilles med

elevundersøkelsen.

Høringsutkast skolerute

Innspill fra foreldre om elevene kan gå inn på skolen før skolen starter. Dette er
ikke noe skolen kan imøtekomme pga vakthold.



Sommerfest: satser på 8. juni
Ønsker stands fra Hana IL, innebandy, korpset, koret etc.

Oppvekstforum - møte 26/1. Skal FAU være representert her?

20/2022-23 Orientering fra FAU-leder – oppmøte.

21/2022-23. Foreldrekveld «Mitt Valg» onsdag 18/01.
To timers foredrag for alle foresatte for å gi en bedre forståelse av hvordan
programmet “Mitt valg” brukes i skolen.

FAU tar med drikke: Første og andre trinn: 1 kanne te og 1 kanne kaffe pr
trinn. Resten av trinnene tar med 1 kanne kaffe pr klasse. Skolen stiller med
kopper og evt noe å bite i.

22/2022-23 Orientering fra arbeidsgruppene

Loppemarked:
Forslag om uke 7, 19. februar, kl 12-15.
Sette maks antall lopper pr person, og må være en makspris. Mellom for
eksempel 20-200 kroner. Inviterer bydelen.

Barna er med som selgere.

7. trinn har ansvar for kiosk, og beholder inntjeningen fra kiosken selv.

Inntjening fra loppene går til FAU som igjen går til arrangement og evt
vedlikehold/utstyr skolegården.

Trivselsgruppen:
Gode tilbakemeldinger på at det ikke er inngangspenger. Funket også veldig
greit at det ikke var brus og chips. God stemning. Opplevde at det var bedre
inkludering nå som det var et fokus.

Tar sikte på et nytt arrangement til våren - mellom påske og sommerfest.
Vurdere et utendørsarrangement. Elisabeth og Metter sjekker med artister.

23/2022-23 Eventuelt

Trafikkvakter - ny ordning eller avvikle helt.
FAU er enig i at ordningen avvikles og følger Trygg Trafikk sin anbefaling.
Oppfordre til samarbeid mellom foreldre til de minste elevene om å følge den
mørkeste tiden. Foreslå skilting med nedsatt til 30 sone ved skolestart rundt
overgangene (tar det videre inn i SMU). Spør om ildsjelene rundt Fogdahuset
kan være interessert i å bidra (Trine spør). Skolen kan sjekke stemning på
vårens foreldremøte om det foreldre som har mulighet til å stille.



Annet:
Fokus på de minste trinnene/SFO om at man kan låse opp doene fra utsiden.
Fører til at flere ikke tør å gå på do.


